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From: ΥΦΥΠΟΥΡΓΟΣ ΧΩΡΟΤΑΞΙΑΣ ΚΑΙ ΑΣΤΙΚΟΥ ΠΕΡΙΒΑΛΛΟΝΤΟΣ <secdepmin.per@ypen.gr> 
Sent: Tuesday, October 18, 2022 12:58 PM
To: ΓΕΝΙΚΟΣ ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ ΧΩΡΙΚΟΥ ΣΧΕΔΙΑΣΜΟΥ ΚΑΙ ΑΣΤΙΚΟΥ ΠΕΡΙΒΑΛΛΟΝΤΟΣ 
<gramchora@ypen.gr>
Subject: FW: 
 
 
 

From: Giorgos Delyiannis <giorgosdelyiannis@gmail.com> 
Sent: Monday, October 17, 2022 11:16 AM
To: ΥΦΥΠΟΥΡΓΟΣ ΧΩΡΟΤΑΞΙΑΣ ΚΑΙ ΑΣΤΙΚΟΥ ΠΕΡΙΒΑΛΛΟΝΤΟΣ <secdepmin.per@ypen.gr>
Subject: 
 
Προς  Υπουργείο  Περιβάλλοντος  
Αξιοτιμον  Υφυπουργό  Χωροταξιας  και  Αστικού  Περιβάλλοντος  κ  Ταγαρα  .
 
Σας  γνωρίζω  ότι  στίς  10-9-1997  υπεγράφη  επέκταση  εις  το  Ανατολικό  Τμήμα  του  
Σχεδίου  Πόλεως  Τήνου  μεταξύ  τού  τότε  Αείμνηστου  Δημάρχου  Ιωάννη  Ορφανού  και  
μηχανικού  Θεοδοροπουλου  και  Σία  
Στις  14-11-2010  διαβιβάστηκε  ολοκληρωμενος  ο  Φάκελος  εις  το  Υπουργείο  Πολιτισμού  
προς  Έγκριση  . Δυστυχώς  όμως  τότε  παρέμεινε  ΔΥΟ  ΧΡΌΝΙΑ  εις  το  Γραφείο  κ  Δαμανάκη  
προκειμένου  να  γνωματευσει  . Μετά  επεστραφει  στο  Δήμο  Τήνου  προκειμένου  να  γίνουν  
ορισμένες  διορθώσεις  . Στις  7-9-2011  και  4-10-2011  όι  μελετητές  συνταξιοδοτηθηκαν  και  
έκτοτε  το  όλο  θέμα  παρέμεινε  σέ  αδράνεια  ! 
Όλοι  οι  μετέπειτα  κκ  Δήμαρχοι  προφασιζομενοι  άλλοτε  έλλειψη  χρημάτων  , άλλοτε  
αδυναμία  κατάλληλου  εξειδικευμένου  Προσωπικού  κι  άλλοτε  διάφορους  άλλους  λόγους  
άφησαν  τήν  Επέκταση  σέ  αδράνεια  .
Ο νυν  Δήμαρχος  Τήνου  κ  Ιωάννης  Σιώτης  έβγαλε  την  μελέτη  από  το  νεκρό  στάδιο  που  
ήταν  τόσα  χρόνια  , σέ  ενεργό  προγραμματισμό  και  τόν  ευχαριστώ  δι  αυτό  . Πλην  όμως  
πιστεύω  ότι  η  έλλειψη  κατάλληλου  Προσωπικού  της  Τεχνικής  Υπηρεσίας  του  Δήμου  
Τήνου  καθώς  και  η  Ελληνική  Γραφειοκρατικη  διαδικασία  έφερε  το  θλιβερό  αποτέλεσμα  
να  περάσουν  ΤΡΙΑ  ΟΛΟΚΛΗΡΑ  ΧΡΌΝΙΑ  μόνο  για  να  βγει  μια  έγκριση  χρηματοδότησης  
του  Έργου  της  μελέτης  , μέσω  ενός  προγράμματος  Αντώνη  Τριτση  από  το  Ταμείο  
Παρακαταθηκων  και  Δανείων  και  τίποτα  άλλο  ! 
Ειλικρινά  λυπάμαι  διότι  προβλέπω  ότι  κί  αυτό  το  έργο  θα  ακολουθήσει  τόν  ίδιο  δρόμο  
τών  Δύο  άλλων  μεγάλων  έργων  α) Το  φράγμα  τής  Λειβαδας  και  β) Τόν  λιμενοβραχίονα  
τού  έξω  λιμένος  Τήνου  ! Όπου  και  εις  τά  Δύο  αυτά  έργα  δαπανηθηκαν  τεράστια  

mailto:giorgosdelyiannis@gmail.com
mailto:secdepmin.per@ypen.gr


κεφάλαια  , πολλών  εκατομμυρίων  ευρώ  και  Οχι  μόνο  δεν  ολοκληρωθηκαν  ποτέ  , αλλά  
εγκυμονούν  και  πολλούς  κινδύνους  μεγάλων  ατυχημάτων  ! 
Το  Υπουργείο  Περιβάλλοντος  σέ  μία  τέτοια  οικτρά  κατάσταση  δεν  είναι  δυνατόν  να  
είναι  ένας  απλός  ΘΕΑΤΗΣ!  
Κύριε  Υπουργε  παρακαλώ  εκ  μέρους  Όλων  των  ενδιαφερομενων  ιδιοκτητών  """" ΕΛΑΤΕ  -
ΕΛΕΓΞΕΤΕ  -ΠΡΑΞΕΤΕ """ παν  οτιδήποτε  είναι  δυνατόν  προκειμένου  με  σύντομη  νομοθεσία  
να  τελειώσει  το  ταχύτερο  δυνατόν  αυτή  η  αδικη  ταλαιπωρία  μας  ! Δυστυχώς  όταν  
ξεκίνησε  η  μελέτη  ήμουν  62  ετών  και  τώρα  κλείνω  τα  87  χρόνια  τής  Ζωής  μου  χωρίς  
ακόμα  νά  έχει  καν  ξεκινήσει  η  επαναφορά  της  μελέτης  προκειμένου  να  ολοκληρωθεί  
αυτή  η  Πολυπόθητη  Επέκταση  Σχεδίου  Πόλεως  Τήνου  !
Δεν  είναι  δυνατόν  να  ζητάμε  από  τον  Θεό  ΔΥΟ  ζωές  προκειμένου  να  αξιωθουμε  να  
δούμε  αυτή  τήν  περιβόητη  επέκταση  ! Η σημερινή  οικτρά  κατάσταση  είναι  λυπηρό  να  
διαιωνισθει  εις  τά  Παιδιά  μας  και  εις  τά  Εγγόνια  μας  ! Κύριε  Υπουργε  Εμείς  όι  
ιδιοκτήτες  Γης  της  εν  λόγω  περιοχής  δεν  είμαστε  επαίτες  ! Αντίθετα  είμαστε  
καλοπληρωτες  όλων  των  Υποχρεώσεων  μας  απέναντι  στο  Κράτος  ! Δι  αυτό  ζητάμε  κί  
από  Εσάς  μία  δίκαιη  και  σύντομη  μεταχείριση  ! Η  σημερινή  οικτρά  κατάσταση  απ  άκρη  
σ  άκρη  όλης  της  Περιοχής  μας  ενός  Σκουπιδοτοπου  που  την  έκαναν  όλοι  οι  επί  σειρά  
ετών  κκ  Δήμαρχοι  , ευρισκομενη  απέναντι  από  το  Κέντρο  Υγείας  Τήνου  και  απεχουσα  
μόνο  400  μέτρα  από  το  κέντρο  της  πόλης  μας  , δεν  είναι  πλέον  δυνατόν  να  συνεχιστεί  ! 
Επιτέλους  ας  δούμε  κι  Εμείς  στόν  τόπο  μας  ένα  βήμα  προόδου  ! Νομίζω  ότι  το  αξίζουμε  
! 
Η Περιοχή  μας  είναι  η  μοναδική  περιοχή  σέ  Όλη  τήν  Τήνο  που  έχει  , όχι  απλώς  
παραμείνει  στάσιμη  , αλλά  επιδεινωθεί!   
Πιστεύω  ότι  μία  επιτόπια  επίσκεψη  ενός  δικού  Σας  προσώπου  θα  είναι  η  καλύτερη  
διαπίστωση  Όλων  όσων  Σας  προανέφερα  ! 
Εν  αναμονή  ενεργειών  Σας  , Εκφράζω  Ευχαριστώ  εκ  Μέρους  μου  και  εκ  Μέρους  Όλων  
των  ενδιαφερομενων  ιδιοκτητών  Γης  της  Περιοχής  μας  πού  εκπροσωπώ  ! 
                                     Με  τιμή  
                         Γεώργιος  Δεληγιάννης          
                           Τλφ  6932480000               Τήνος16/10/2022
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